
 

Valtuutettu Pentti Keskisalon ynnä muiden kaupunginhallitukselle esittämä välikysymys sote-
kiinteistöjen myynnistä 
 
KV 03.10.2022 § 117    
4345/00.02.00.02/2022    
 

Valtuutettu Pentti Keskisalo jätti 3.10.2022 valtuuston puheenjohtajalle 
välikysymyksen sote-kiinteistöjen myynnistä. 
 
Valtuustoaloitteen olivat allekirjoittaneet myös Ari Tielinen, Petteri Tahvanainen, 
Jasmin Pyöriäinen, Mika Piironen, Timo Vornanen, Eero Bogdanoff, Jaakko 
Leppänen, Sari Huovinen, Jari Korhonen, Matti Ketonen, Asko Miettinen, Alia 
Dannenberg, Ville-Pekka Timonen, Sami Laitila, Marjatta Räty, Ouri Mara, Ville 
Toivanen, Anu Honkanen, Margareetta Räty, Satu-Sisko Eloranta, Jukka 
Hirvonen, Pekka Puustinen, Hannu Holopainen ja Virve Mikkonen. 
 
Päätös: 
Lähetettiin kaupunginhallituksen valmisteltavaksi hallintosäännön 114 §:n 
mukaisesti. 


